
Protokoll fört vid Oss styrelsemöten 2008-05-24 

Närvarande: Inger Nord, Inga Alm, Miles Goldstick, Bo-Lennart Janervärn, Christina 
Larsson och Kenneth Gunnarsson. 

Styrelsemötet ajournerades efter en timme då kommunens nyanställde miljöexpert 
Peter Anderson kom och berättade om sitt arbete. 

§1 Mötets öppnande 
 Kenneth förklarade styrelsemötet öppnat. 

§2 Val av mötesfunktionärer 
 Christina utsågs till mötessekreterare och Inger till justerare. 

§3 Fastställande av dagordning 
 Förslaget till dagordning antogs. 

§4 Ny logotyp 
 Det förslag som medlemmen och reklammannen Lars Hall har tagit fram 
 presenterades för styrelsen. Mötet beslöt att anta förslaget och Kenneth fick i 
 uppdrag att introducera den. Logotypen finns som filmfil och ska utgöra öppningen 
 på föreningens hemsida. 

§5 Anställning 
 Kenneths anställning upphör sista juni och mötet beslöt att förlänga 
 anställningen fram till sista december 2008. 

§6 Datorinköp 
 Förslaget om att inköpa en bärbar dator återtogs. Kenneth fick i uppdrag att 
 återkomma i frågan vid ett senare tillfälle. 

§7 Kommande aktiviter 
 Kärnavfallsrådets platsvalsseminarium den 4-5 juni: Kenneth informerade om att 
 han kommer att hålla MKG:s anförande. Christina är också anmäld till seminariet. 

 Annonser: Mötet beslöt att föreningen även i sommar ska annonser i Annonsbladet. 
 Kenneth fick i uppdrag att presentera förslag på annonser som skickas ut till 
 styrelsen med e-post. 

 Statskontorets rapport: Mötet beslöt att Oss ska lämna ett yttrande på 
 Statskontorets rapport och utvärdering om ekonomiskt stöd till 
 miljöorganisationer. Kenneth ansvarar för yttrandet. 

§8 Rapporter 
 Kommunen: Mötet diskuterade kring det samarbetsavtal som slutits mellan 
 Östhammars och Oskarshamns kommuner där man kräver kompensation för sin 
 medverkan. 

 Bredningsgruppen vill i augusti ha en delårsrapport och ekonomisk redovisning för 
 första halvåret. Inga tar fram den ekonomiska rapporten och skickar den till 
 Kenneth. 
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 Reqionförbundet: Lucie Riad har kontaktat föreningen efter vart seminarium i 
 februari med en idé om någon form av samarbete kring de etiska aspekterna kring 
 slutförvarsfrågan. Kenneth kommer att träffa henne efter sommaren för att diskutera 
 vidare 

 Forskningsstudier: Flera forskningsstudier har kontaktat föreningen för vår 
 medverkan. Argona - ett EU-projekt där Göran Sundqvist, Gbg universitet, leder den 
 svenska delen och ett projekt i Umeå som ingår i SKB:s samhällsforskning och båda 
 handlar om beslutsprocesser, transparens mm. Dessutom kommer Kenneth att 
 intervjuas av en schweizisk studie som handlar om risk. 

 MKB-qrupp Forsmark: Ett möte hölls den 23 maj som Kenneth rapporterade ifrån. 
 Inget av vikt togs upp. 

 MKG och Milkas: MKG har hållit ett seminarium kring sitt Fud-yttrande och har haft 
 årsmöte. Milkas har fortsatta problem att få till en fungerande styrelse och 
 verksamhet. Mycket har dock hänt sedan Miles Goldstick började arbeta för dem 
 som informatör. 

 Seminarier och konferenser: SKB bjuder in till ett seminarium i september om 
 forskning och håller sitt samhällsforskningsseminarium i december. 

§9 Övriga frågor 
 Inga övriga frågor anmäldes 

§10 Mötet avslutas 
 Kenneth förklarade styrelsemötet för avslutat 

Sekreterare 
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